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Interpelacja

Od maja 2021 r. nasze Miasto zmaga siq z dotkliwym problemem braku apteki

(wiadczqcej calodobowo swoje uslugi. MaiEc na wzglqdzie szczeg6lny czas, kiedy dostQp do

systemu ochrony zdrowia jest ograniczony, kaidy miesiqc trwania sytuacji, w kt6rej

mieszkaricy naszego miasta sq pozbawieni mo2liwoici korzystania z apteki w systemie

calodobowym stwarza dodatkowe zagroienie dla zdrowia wfoclawian.

Biorqc pod uwagq powy2sze, a takie to, ii nowelizacja przepis6w reguluiqcych zasady dzialania

takich podmiot6w z dnia l sierpnia 2019 r., uchwalona przez rzqd prawa i sprawiedliwoSci,

zakazuje prowadzenia aptek o96rnodostqpnych podmiotom medycznym takim jak szpitale czy

publiczne oirodki zdrowia, tym samym odbieraiqc samorzqdom moiliwo6i zaspokajania

podstawowych potrzeb mieszkaric6w w zakresie dostqpu do lek6w iwyrob6w leczniczych

wskazuje, i2 rozwiqzania tego problemu mogq byd nastepujace:

1. wprowadzenie w drodze uchwaly Rady Miasta wroctawek obowiqzku dy2urowania

przez wszystkie apteki funkcjonujace na terenie Wloclawka. Biorqc pod uwagq duzq

ilosi aptek we wloclawku czqstotliwo6i dyiurowania w podziale na wszystkie apteki

nie wplynie negatywnie na ich rentownoji inie bqdzie powodowala korizji w

codziennej dzialalnoici.

2. Propozycja zwolnienia z uiszczania wszelkich oprat za wynajem pomieszczef aptece

zlokalizowanej w budynku Miejskiego Zesporu opieki Zdrowotnei, przy ur. Kariskrej

1044 w zamian za wdro2enie staiych dy2ur6w calodobowvch.



3. Powierzenie organizacji i prowadzenia apteki caiodobowej jednej ze sp6iek

komunalnych, z wylQczeniem MZOZU ze wzglqdu na wyzej przywotanq zmianq

przepis6w prawa.

Wprowadzenie w 2ycie kt6regod z wy2ej wymienionych rozwiazad

istotnq potrzebq mieszkaic6w Wlocfawka z zakresu dostqpu do systemu

tym samym istotnie podnoszac poziom zycia obywateli naszego miasta

pozwoli zaspokoii

ochrony zdrowia,


